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Rada Miasta w Myszkowie 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 8/21 

8 Posiedzenie odbyło się w dniu 1 czerwca 2021r.  

Obrady rozpoczęto 1 czerwca 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1.Członkowie komisji w liczbie 11 osób. 

2.Pan Włodzimierz Żak – Burmistrz Miasta Myszkowa. 

3.Pani Katarzyna Kochman-Skarbnik Miasta. 

 

Obecni: 

1. Daniel Borek 

2. Robert Czerwik 

3. Sławomir Jałowiec 

4. Dominik Lech 

5. Beata Pochodnia 

6. Halina Skorek - Kawka 

7. Iwona Skotniczna 

8. Tomasz Szlenk 

9. Jacek Trynda 

10. Adam Zaczkowski 

11. Tomasz Załęcki 

12. Ewa Ziajska - Łazaj 

 

Porządek posiedzenia:   

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji Rewizyjnej i Komisji Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście z dnia 16.12.20r. 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Myszkowa za 2020r. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania finansowego gminy Myszków za 2020r. 

5. Sformułowanie i zaopiniowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 

Myszkowa za 2020r. 

6. Powołanie zespołu kontrolnego w celu zbadania zaawansowania inwestycji realizowanych 

w I półroczu 2021r. 

7. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1.  

Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powitał wszystkich zebranych na siódmym 

kolejnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Myszkowie. Poprosił o naciśnięcie 

przycisku kworum. Stwierdził, że na sali obecnych jest 10 radnych, podejmowane decyzje będą 
więc ważne i prawomocne. Przedstawił porządek posiedzenia. Zapytał czy do przedstawionego 
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porządku dzisiejszego posiedzenia będą uwagi lub zapytania? Nie zgłoszono uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Daniel Borek, Robert Czerwik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - 

Łazaj 

NIEOBECNI (1) 

Halina Skorek - Kawka 

 

Do punktu 2.  

Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji Rewizyjnej i Komisji Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście z dnia 16.12.20r. 

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu 

z dnia 16.012.2020r.? Z uwagi na brak uwag przewodniczący komisji zaproponował 

głosowanie nad przyjęciem protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z połączonego posiedzenia Komisji Rewizyjnej i Komisji Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Prawa i Porządku w Mieście z dnia 16.12.20r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Daniel Borek, Robert Czerwik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska 

- Łazaj 

NIEOBECNI (1) 

Halina Skorek - Kawka 

 

Do punktu 3.  

Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Myszkowa za 2020r. 

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec odczytał treść uchwały Nr 4200/VII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 19 kwietnia 2021r. 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Myszkowa sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2020 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Materiał 
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stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący komisji powiedział, że w tym 

punkcie radni również otrzymali informację o stanie gminy Myszków za 2020r. oraz 

sprawozdanie z budżetu Miasta Myszkowa za 2020 rok. Przewodniczący komisji otworzył 

dyskusję, ewentualne pytania można kierować do pani Skarbnik, do pana Burmistrza. Nie 

zgłoszono pytań ani uwag. Z uwagi na brak uwag poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały 

w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Myszkowa za 2020r.  

  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Myszkowa za 2020r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Daniel Borek, Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Jacek Trynda, Ewa Ziajska - 

Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Sławomir Jałowiec, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Skorek - Kawka 

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec stwierdził, że Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu Miasta Myszkowa za 2020r.  

 

Do punktu 4.  

Zaopiniowanie sprawozdania finansowego gminy Myszków za 2020r. 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że wszyscy członkowie Komisji 

rewizyjnej otrzymali sprawozdanie finansowe gminy Myszków za 2020 rok. Czy ktoś z 

Państwa radnych chce zabrać głos, ma pytanie do sprawozdania? Z uwagi na brak pytań 
przewodniczący zaproponował przegłosowanie sprawozdania finansowego gminy Myszków za  

2020r.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdania finansowego gminy Myszków za 2020r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Daniel Borek, Robert Czerwik, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Sławomir Jałowiec, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, 

Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Skorek - Kawka 
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Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec stwierdził, że Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdania finansowego gminy Myszków za 2020r. 

 

Do punktu 5.  

Sformułowanie i zaopiniowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 

Myszkowa za 2020r. 

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że wstępną opinię radni otrzymali 

drogą mailową. Czy będą jakieś uwagi, które będą przez Państwa proponowane do wniesienia 

do tej opinii, która będzie skierowana do Regionalnej Izby Obrachunkowej?  

 

Radna p. Beata Pochodnia zaproponowała przeczytanie opinii. 

 

Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że nie ma takiej potrzeby, żeby angażować 
przewodniczącego, można zrobić przerwę, pani radna doczyta.  

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, czym się będzie różnić opinia 

między tym, co zostało Państwu przedłożone: „Na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) oraz art. 270 

ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (tj. Dz.U. z 2021 r. poz. 305) 

Komisja Rewizyjna Rady Miasta w Myszkowie pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu 

Miasta Myszków za 2020 rok. Mając powyższe na uwadze Komisja Rewizyjna pozytywnie 

opiniuje wykonanie budżetu za 2020 r. co daje podstawę do wystąpienia do Rady Miasta w 

Myszkowie z wnioskiem o udzielenie absolutorium”. Jeżeli Państwo chcecie to przeczytam 

opinię, ale będzie to trwało. Z uwagi na brak pytań przewodniczący poprosił o przegłosowanie 

opinii w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Myszkowa za 2020r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sformułowanie i zaopiniowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta 

Myszkowa za 2020r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Daniel Borek, Robert Czerwik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Ewa 

Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki 

NIEOBECNI (1) 

Halina Skorek - Kawka 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała opinię w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Myszkowa za 2020r. 
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Do punktu 6.  

Powołanie zespołu kontrolnego w celu zbadania zaawansowania inwestycji realizowanych 

w I półroczu 2021r. 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec poprosił o zgłaszanie kandydatur radnych do 

zespołu kontrolnego w celu zbadania zaawansowania inwestycji realizowanych w I półroczu 

2021r. Ta komisja powinna liczyć trzy osoby. W związku z tym, że każdy Klub ma swoich 

przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej zaproponował, żeby to była osoba z każdego Klubu. 

Poprosił o podawanie kandydatów do komisji.   

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny p. Adam Zaczkowski zgłosił w imieniu Klubu kandydaturę p. Tomasza Szlenka.  

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy radny p. Tomasz Szlenk wyraża 

zgodę.  
 

Radny p. Tomasz Szlenk wyraził zgodę.  
 

Radna p. Beata Pochodnia zaproponowała kandydaturę p. Roberta Czerwika. 

 

Radny p. Robert Czerwik wyraził zgodę.  
 

Radna p. Iwona Skotniczna zaproponowała radnego p. Tomasza Załęckiego.  

 

Radny p. Tomasz Załęcki wyraził zgodę. 
 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że trzy osoby zostały zgłoszone, 

wyraziły zgodę, w związku z tym Państwo się porozumiecie odnośnie daty przeprowadzenia 

tej kontroli i wybrania spośród siebie przewodniczącego z tej grupy.  

 

Radny p. Adam Zaczkowski powiedział, że w kwestii formalnej musimy to przegłosować. 
 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak zwrócił tez uwagę, że radni nie głosowali przy wyborze 

zespołu, to taka podpowiedź. Mam taką prośbę, żeby podłączyć do materiału opinię, którą 
Państwo przegłosowaliście, bo treści tej opinii nie znam. Wiem, że w kwestii organizacyjnej 

pan przewodniczący rozmawiał z panią Skarbnik, ale fizycznie tej opinii nie znam, którą 
Państwo przegłosowaliście. Prosiłbym technicznie, żebym mógł się z nią zapoznać, żeby na 

platformie E-sesja przy wyniku głosowania, wydaje mi się, że powinien być podłączony 

materiał.  

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że uważał, że Burmistrz jako 

pierwszy dostał tą opinię. Czy Pan chce, żebym odczytał opinię?  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak powiedział, że sobie przeczyta. Tu nie ma żadnego 

przekąsu, tylko Państwo przegłosowaliście, a przy każdym głosowaniu jak państwo głosujecie, 

jak jest platforma, to macie dany dokument podany w aktualnościach albo Państwo macie przy 
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danym punkcie jak głosujecie. Wydaje mi się taka poprawność metodologiczna. To nie musi 

być teraz.  

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że opinia komisji będzie i tak 

podpięta. To jest sprawa zasadnicza. Przewodniczący poprosił o przegłosowanie zespołu 

kontrolnego w celu zbadania zaawansowania inwestycji realizowanych w I półroczu 2021r. 

  

Głosowano w sprawie: 

Powołanie zespołu kontrolnego w celu zbadania zaawansowania inwestycji realizowanych w 

I półroczu 2021r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Daniel Borek, Robert Czerwik, Sławomir Jałowiec, Dominik Lech, Beata Pochodnia, Iwona 

Skotniczna, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska 

- Łazaj 

NIEOBECNI (1) 

Halina Skorek - Kawka 

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec powiedział, że została powołana komisja 

w składzie:  

• Robert Czerwik   

• Tomasz Szlenk 

• Tomasz Załęcki. 

 

Do punktu 7.  

Sprawy różne. 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy radni będą mieli jakieś sprawy 

w sprawach różnych, czy pytanie do p. Burmistrza. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radna p. Iwona Skotniczna zapytała, na jakim etapie są prace związane z ul. Topolową? Czy 

coś się zmieniło po naszej rozmowie, jeżeli tak to bardzo proszę o szczegóły.  

 

Radny p. Daniel Borek zapytał o ul. Piłsudskiego i most przy rzece. Czy jest możliwość, bo 

wiem, że będzie przetarg, czy był przetarg, a oferta została wybrana. Chodzi o zabezpieczenie 

tego mostu, ponieważ niedawno był tam wypadek, samochód wpadł do rzeki. Chodzi o to, żeby 

zrobić tak jak na Batalionów Chłopskich. Czy jest taka możliwość, żeby zabezpieczyć spad tej 

rzeki i na tym zakręcie poprawić bezpieczeństwo, żeby ogrodzić barierkami, czymkolwiek, 

żeby taka sytuacja już nie miała miejsca.  

 



7 

 

Radny p. Dominik Lech zapytał odnośnie programu parasolowego, na jakim jesteśmy etapie, 

bo wiem, że tam mieszkańcy będą musieli sobie te wkłady powymieniać wcześniej zanim 

wejdzie jakakolwiek ekipa i te piece będzie wymieniać. Czy już są jakieś oferty przetargowe? 

Jak się mieszkańcy mają do tego ustosunkować? Co mają robić? Teraz się robi ciepło, to można 

jakieś prace tam robić.  
 

Radny p. Tomasz Szlenk powiedział, że na ul. Sucharskiego przy Przedszkolu są schody i nie 

ma barierki. Jak się chodzi do tego śmietnika koło Przedszkola są tam strome schody i nie ma 

barierki. Ostatnio sobie tam jedna Pani skręciła kostkę. Zwracam się z prośbą o zamontowanie 

przy tych schodach barierki, żeby Ci ludzie na spokojnie mogli się złapać.  
 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak odpowiedział, że jeżeli chodzi o ul. Topolową 
przygotowujemy przetarg, natomiast będzie się on też wiązał z koniecznością w naszym 

odczuciu zmian w budżecie. Natomiast może być tak, że przetarg będzie ogłoszony i poznamy 

wyniki rynkowe. Może nam się uda tak, że na etapie komisji możemy coś Państwu proponować, 
a w tle być może będzie ogłoszony przetarg. Taki jest zamiar, czy nam się uda to w tle będzie 

to wynikało z wielu zagadnień, również tych organizacyjnych. Jeżeli chodzi o pytanie drugie 

dotyczące mostu przekażę, bo nie wiem dokładnie o co chodzi. Wiem, że był wypadek, wiem 

że był ogłoszony przetarg na remont mostu min. też na Piłsudskiego, ale z tego co mi wiadomo 

wartość oferty przewyższa możliwości finansowe i kosztorys. Przekażę pani kierownik 

wydziału inwestycji tą uwagę o zabezpieczenie mostu, bo rozumiem, że przez tyle lat nic się 
nie działo, a teraz (wypowiedź niesłyszalna). Jeśli chodzi o program parasolowy to proszę 
uzbroić się w cierpliwość, bo to ciągle się dynamicznie zmienia, zagrożenie dla programu nie 

ustąpiło. Mamy w tej chwili takie osoby, które martwiły się, że przez nieodpowiedzialną 
postawę niektórych naszych mieszkańców stracą, bądź nie skorzystają z naszego programu. 

Jest bardzo duża szansa, że jednak dopniemy do końca listę i ogłosimy przetarg na operatora, 

który będzie dostarczał piece i będzie je instalował w kotłowniach mieszkańców, natomiast 

proszę o cierpliwość, jest już na styku, więc mam nadzieję, że do sesji będziemy mieć 
definitywne sformułowanie, czy uratowaliśmy parasolowy, czy nie. Jeżeli chodzi o pytanie od 

p. Tomasza Szlenka przekażę też do Wydziału Inwestycji.  

 

Przewodniczący komisji p. Sławomir Jałowiec zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać 
głos? Z uwagi na brak pytań i wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący komisji 

zamknął posiedzenie komisji.      

  

Przewodniczący komisji 

 

Sławomir Jałowiec 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Niewiadomska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


